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Sommario/riassunto This new volume in Genji studies comprises a collection of six

individual essays by leading international scholars addressing the Tale
of Genji Scrolls and the Tale of Genji texts in the context of new critical
theory relating to cultural studies, narrative painting, narratology,
comparative literature and a global view of medieval romance.
Uniquely, it also links new critical theory with multidisciplinary and
interdisciplinary interests. Increasingly, scholarly research views
‘reading’ The Tale of Genji Scrolls as an inseparable part of ‘reading’
the Tale of Geniji itself. Hence this book, which is subdivided into three
sections: Reading the Genji Scrolls; Reading the Genji Texts; Reading
the Genji Romance. The contributors are Yukio Lippit (Harvard), Sano
Midori (Gakushuin), Richard Okada (Princeton), Murakami Fuminobu
(Hong Kong), Jeremy Tambling (Manchester) and Richard Stanley-Baker
(formerly Hong Kong)
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Sommario/riassunto Le cinéma de Raoul Ruiz est souvent qualifié de baroque sans que soit

expliqué en quoi consiste le «baroque cinématographique». Récits
labyrinthiques, décors en trompe-I'ceil, personnages excentriques, les
films de Raoul Ruiz abondent en themes et figures dites baroques. Ony
découvre aussi un processus spéculaire et ludique spécifiquement
cinématographique. L'analyse est ainsi entrainée au-dela de la simple
recension générique. Des Trois Couronnes du matelot a Trois Vies et
une seule mort en passant par Généalogies d'un crime, elle met au jour
les symptémes d’une expressivité baroque trans-historique et
intermédiatique susceptible de s’incarner dans un langage conscient de
ses propres possibilités et des limites inhérentes a la cohérence
narrative. Ce faisant, elle participe a une étude esthétique de la
sensibilité baroque.



